



國際佛光會 2020 年歐洲聯誼會 2020 BLIA Europe Fellowship Meeting

會後參訪 行程 A 浪漫城堡之路 (四天三夜)

Post Meeting Trip - Itinerary A

The Romantic Road (four days and three nights)

2020 年 6 月 14 日 星期日

下午 13 点，尼德豪森 (Niederhausen) - 出发赴符茨堡 (Würzburg)。在众多的古建筑中最著名的是维尔茨堡寝宫，为维尔茨堡君主于 1719 年建造。主要建筑设计师是纽曼，宫殿以凡尔赛宫为蓝本，建筑主体和两翼围成一个院子，面对开阔的广场，后面是一个漂亮的大花园，用喷泉、瀑布、台阶、



植物、林荫小道组成各种景致。每年夏天在此举办莫扎特音乐节。宫内设皇帝厅、楼梯厅、庭园厅、白厅等，装饰设计水平很高，尤其是楼梯厅的设计充分利用楼梯多变的形体，组成既有变化而又完整统一的空间，楼梯杆上装饰着雕像，天花壁画同雕塑相结合，运用巴洛克手法，色彩鲜艳，富有动态。宫内壁画系 18 世纪意大利名画家提埃波罗所绘。

Sunday, 14th of June, 2020

At 13 o'clock, we depart from Niederhausen, to Würzburg. The most famous of the many ancient buildings is the Würzburg Palace, which was built in 1719 by the Würzburg monarch. The principal architect is Newman, the palace is based on the Palace of Versailles, the main body of the building and the two wings form a courtyard, facing the open square, followed by a beautiful large garden, consisting of fountains, waterfalls, steps, plants, tree-lined paths Various views. The Mozart Music Festival is held here every summer. There are emperor halls, stair halls, garden halls, white halls, etc. in the palace. The design level is very high, especially the design of the stair hall makes full use of the changing shape of the stairs to form a space with both changes and complete uniformity. Decorated with statues, the ceiling murals are combined with sculptures, using Baroque techniques, colorful and dynamic. The mural paintings of the palace were painted by the 18th century Italian painter Tie Polo.

2020年6月15日星期一

早餐以后赴罗腾堡（Rothenburg o.d.T），南罗腾堡全名是陶伯河上游。罗腾堡（Rothenburg ob der Tauber），他在纽伦堡西50多公里，是德国巴伐利亚最出名的小镇，有“中世纪明珠”的美称，现在是德国旅游的热门项目，是德国最受欢迎的旅游线路——浪漫之路、古堡之路的一个非常重要的组成部分。之后前往德国小镇菲森。

Monday, 15th of June, 2020

After breakfast, go to Rothenburg odT. The full name of South Rothenburg is Rothenburg ob der Tauber. It is more than 50 km west of Nuremberg, and is the most famous town in Bavaria, Germany. It is known as the "Pearl of the Middle Ages", now it is a popular route for German tourism, it is a very important part of Germany's most popular tourist route: the Romantic Road and the Castle Road. Then we will head to Fussen.



2020年6月16日星期二

早餐以后参观新天鹅堡。这座城堡是巴伐利亚国王路德维希二世的行宫之一，是德国境内受拍照最多的建筑物，也是欧洲最受欢迎的旅游景点之一。然后赴海德堡（Heidelberg），海德堡是古老的大学城，巴洛克老城镇、游览海德堡的老城区，这里有一片独具城镇风貌的红顶建筑群。



Tuesday, 16th of June, 2020

We will visit Neuschwanstein after breakfast. The Neuschwanstein is one of the palaces of

King Ludwig II of Bavaria. It is the most photographed building in Germany and one of the most popular tourist attractions in Europe. Then we will head to Heidelberg, Heidelberg is an old university town, we will visit the old town of Baroque, and the old town of Heidelberg. There is a red-topped building with a unique urban appearance.



2020 年 6 月 17 日星期三 法兰克福

(Frankfurt)

早餐以后返回法兰克福，参访法兰克福佛光山 (Frankfurt)。午餐以后送团。

乘坐 14:00 以后航班。

We will return to Frankfurt after breakfast, and visit Fo Guang Shan Frankfurt. We will send you to the Frankfurt Airport after lunch; you will take the flight after 14:00.





**特别备注： 此行程需要 14:00 以后返回航班，
才能参加。**

**Special remarks: your return flight need to be
after 14:00 to participate this itinerary.**

提供标准：

导游：全程中文陪同

交通：全程空调旅行车

门票：行程所含门票 新天鹅堡，维尔茨堡宫
含 小费

餐：（3 个宾馆早餐）不含正餐

住 3 晚 4 星宾馆 2 人 1 个房间（含早餐）

25 人为标准价格：420 欧/人 单房差 120 欧/人

Service standard:

Tour Guide: Whole journey accompany with Chinese Speaking tour leader.

Transportation: Whole journey in Air-conditioned coach.

Attraction tickets: attraction tickets (Neuschwanstein and Wurzburg Palace) are included.

Tip.

Meals: Include 3 hotel breakfasts. Lunches and dinners are not included.

Hotel standard: 3 nights 4 stars hotel accommodation (2 person share 1 room), include breakfasts.

Price for group with 25 person: 420 € each person (2 person share 1 room).

If request single room, need to add 120 € each person.